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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 
 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 09  martie  2015, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 
 

 

 Lucrările şedinţei încep la ora 10
00

 în prezenţa a 15 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.494 din 06 martie 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

extraordinară a Consiliului local din data 09 martie 2015, ora 10
00

, care are loc în sala 

de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Oprişan Gigi 

2. Cepraga Cornel Sorin 

3. Popazu Liviu 

4. Preda Petronela Daniela 

5. Cartojan Dan Liviu 

6. Vladu Alexandru 

7. Pârlea Victor Constantin 

8. Truică Liliana 

9. Ilie Clement 

10. Gărgărea Dumitru 

11. Ciobanu George Daniel 

12. Velicu Florian 

13. Badea Ionuţ 

14. Dinu Ionel 

15. Cioacă Ionuţ 

 

Absenţi: 

1. Dinu Cristina Elena 

2. Spoială Slav Gheorghe 

3. Măroiu Marian 

4. Bălănean Viorel  

5. Gâdea Gheorghe 

6. Ciulacu Mirela 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Vladu Alexandru, ales prin H.C.L. nr.102 din 26  

februarie 2015. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Bună ziua! Domnule secretar, vă rog să 

spuneţi dacă este cvorum pentru şedinţă.  

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 15 consilieri, şedinţa este legal 

constituită.  

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Astăzi avem o şedinţă de îndată. Daţi-mi voie 

ca în numele Consiliului Local şi a administraţiei municipiului Giurgiu să urăm tuturor 

domnişoarelor, doamnelor din Giurgiu „La mulţi ani” pentru data de 8 martie şi de ce nu 

şi bărbaţilor pentru ziua de astăzi. Sper că nu aţi luat-o de dimineaţă cu 44 de pahare, v-

aţi oprit undeva la 20.  „La mulţi ani” încă o dată pentru toţi giurgiuvenii! 

Supun la vot ordinea de zi care are 3 puncte şi o informare. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abţineri? În unanimitate de voturi ordinea de zi a fost aprobată.  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţiei  de servicii juridice 

pentru asistenţă şi reprezentare în dosarul civil nr.283/122/2015 aflat pe rolul 

Tribunalului Giurgiu 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian:  Vă rog să se consemneze în precesul verbal că 

nu particip la dezbaterea acestui punct şi mă abţin de la vot. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu cred că nu votează. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu votaţi. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Înainte de a intra în discuţie pe fond, aş vrea ca 

domnul secretar sau conducerea executivă a Primăriei să ne facă o informare mai 

detailată cu privire la acest punct de pe ordinea de zi. 

Domnul secretar Roşu Petre: După cum ştiţi de la şedinţa ordinară de luna trecută 

când v-am prezentat acel dosar pe care domnul Velicu l-a intentat în instanţă împotriva 

Consiliului Local, ulterior a revenit şi a fost îndreptat împotriva Municipiului Giurgiu aşa 

cum era normal, persoană juridică fiind municipiul. Este pe rol, pe rolul instanţei de fond 

la Tribunal acest dosar. Având în vedere complexitatea lui, faptul că la nivelul 

Compartimentului Juridic nu ne-am mai întâlnit cu un asemenea tip de proces de 

discriminare, considerăm că este necesar să se facă achiziţie juridică cu avocaţi 

specializaţi în acest domeniu care au mai avut practică în acest domeniu. Noi nu avem 

practică pe aşa ceva. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Domnule Velicu, îmi cer mii de scuze faţă de dvs. 

vis-a-vis de afirmaţiile pe care le-am făcut în şedinţa de Consiliu Local anterioară. Mi-

am, dat seama că sunteţi un coleg şi un coleg care aţi avut o activitate şi sper s-o aveţi în 

continuare în Consiliul Local, de a duce la bun sfârşit bunele şi relele din acest Consiliu. 

Aş face un apel atât la conducerea executivă, cât şi la Consiliu: oameni buni, cât 

mai ducem situaţia actuală, confuză, din cadrul Consiliului Local? Avem doi consilieri 

care în momentul de faţă, nici unul, nici celălalt, nu are nici un fel de legitimitate. Vă rog 

frumos, să luăm ca atare, să discutăm fondul acestui subiect care este foarte important, nu 

giurgiuvenii să se uite la noi şi totodată să râdă când alţii aplaudă şi alţii plâng. Am o 

mare rugăminte la dvs.: Consiliul Local în momentul de faţă este într-o confuzie totală. 

Atât am avut de spus. 
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Iar, domnule Velicu, mai fac un apel la dvs.: suntem colegi! Părerea mea e că, nu e 

un lucru onorabil pentru dvs. de a vă da colegii în judecată. Eu să ştiţi că astăzi nu am 

făcut nici un fel de concesiune pentru dvs., să credeţi dvs. că îmi este teamă şi frică să mă 

prezint în instanţă sau să vă conving pe dvs. să vă retrageţi. Nu este un lucru frumos! Noi 

suntem colegi. Acest oraş ne-a dat majoritatea în Consiliul Local. Noi trebuie să acţionăm 

în consecinţă, nu pentru noi, pentru cetăţeni. Că lucrurile merg prost! Asta este! Le vom 

îndrepta, dacă nu acum, în mandatul viitor. 

Domnul consilier Velicu Florian:  A fost folosit numele meu şi trebuie neapărat… 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  V-aţi retras de la discuţii pe primul punct. 

Domnul consilier Velicu Florian:  A fost menţionat numele meu. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Aţi folosit un cuvânt atât de grav: discriminare. 

Discriminare să ştiţi şi dvs… 

Domnul consilier Velicu Florian:  Nu vreau să intru prea mult în detalii. Vă 

mulţumesc frumos pentru cuvintele frumoase. Aţi folosit numele meu şi mă văd nevoit să 

spun. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Mă scuzaţi! Discriminarea înseamnă şi în sens 

pozitiv şi în sens negativ. 

Domnul consilier Velicu Florian:  Corect! 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Alte discuţii? Vă rog să trecem la vot! Cine 

este pentru? 11 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abţineri (dna Truică Liliana, dl. 

Ciobanu George Daniel, dl. Pârlea Victor Constantin). 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării unor hotărâri ale 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Discuţii? 

Domnul consilier Velicu Florian:  Vreau să ne explice cineva din executiv care este 

caracterul de urgenţă al acestui punct. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă nu ar fi fost urgenţă, să fiţi ferm convinşi că 

nu ar fi fost trecute pe ordinea de zi. S-a aprobat în Consiliu ca I.P.S.V., societatea 

Primăriei care gestiona şi administra parcurile şi bazele sportive să încheie două acte de 

cumpărare de teren adiacent stadionului. Este exact terenul care face accesul liber  la 

drumul Mocănaşului şi noua tribună modernizată a stadionului. Pentru faptul că noi am 

dat serviciul de la I.P.S.V., de administrare baze sportive către Giurgiu Servicii Locale, 

iar săptămâna aceasta sunt gata toate actele, până vineri, care să facă posibilă cumpărarea 

acestei porţiuni de teren care reprezintă drumul de acces către stadion. În acest moment 

nu avea rost ca I.P.S.V.-ul să cumpere aceste terenuri şi după aceea sub o formă de 

revânzare să le dea celor de la G.S.L.. Drept urmare, suntem puşi în situaţia de a modifica 

hotărârile care au fost aprobate de dvs., de a împuternici I.P.S.V.-ul să cumpere aceste 

terenuri şi să le trecem pentru Giurgiu Servicii Locale. Acesta este singurul lucrul. 

Săptămâna aceasta  se încheie actele, s-au finalizat toate documentele de dezmembrare, 

de intabulare şi documentaţia cadastrală. Acesta era punctul. Săptămâna aceasta trebuie 

făcute actele de vânzare-cumpărare. 
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Domnul consilier Velicu Florian:  Să înţeleg că este tratat ca şi un poiect de 

patrimoniu? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, este aviz de principiu ca şi data trecută. 

Domnul consilier Velicu Florian: Aviz de principiu, neaviz de principiu, este tratat 

ca un proiect de hotărâre de patrimoniu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Haideţi să vă spun, domnule consilier, dacă tot 

sunteţi Gică contra. Daţi-mi voie să vă spun: dacă astăzi dvs. consideraţi lucrul acesta ca 

să votaţi împotrivă tot ce trece prin Consiliu, nici o problemă. Poate să cumpere I.P.S.V.-

ul că are împuternicirea dvs.. Deci, are împuternicirea dvs.! I.P.S.V.-ul mâine face actele 

de vânzare-cumpărare. Poimâine trebuie să facem alte hârtii că nu vrea domnul consilier 

sau nu ştiu ce tot spune. 

Domnul consilier Velicu Florian: Dar dvs. ce faceţi, mă certaţi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu vă cert! Vă atrag atenţia domnule consilier că 

sunteţi în Consiliu şi văd că sunteţi împotrivă… 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu am pus o întrebare… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Şi eu v-am răspuns. 

Domnul consilier Velicu Florian: Vă rog, să mi se răspundă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: V-am răspuns. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Dacă mai sunt şi alte discuţii? 

Domnul consilier Dinu Ionel:  O să mai intervin eu, domnule preşedinte. Chiar l-

am rugat pe domnul Velicu să nu tulbure şedinţa Consiliului Local fiindcă lucrurile sunt 

ştiute şi aşa, cum a menţionat şi mai devreme domnul primar, nu trebuie să fiţi 

întotdeauna Gică contra. 

Domnul consilier Velicu Florian: Eu am pus o întrebare şi mi s-a răspuns altceva. 

Domnul consilier Dinu Ionel:  Lucrurile sunt bine stabilite dintr-o şedinţă 

anterioară, ştim bine ce am votat, dar rugămintea mea este de aici încolo să nu mai 

încercăm să facem circ. De aia am şi făcut apel mai devreme ca să clarificăm pentru 

totdeauna situaţia dvs. şi a domnului Gărgărea. Ori pleacă dânsul ori plecaţi dvs. fiindcă 

Consiliul local nu mai poate funcţiona aşa cum este în momentul de faţă. Vă mulţumesc!  

Domnul secretar Roşu Petre: Aţi pus întrebarea dacă e sau nu de patrimoniu. Nu e. 

E evident că nu e de patrimoniu. Problema de patrimoniu s-a pus la hotărârea pe care o 

modificăm. Deci, e numai o modificare de hotărâre: schimbăm de la I.P.S.V. la G.S.L.. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Dacă mai sunt şi alte discuţii? Trecem la vot. 

Cine este pentru? 12 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 3 abţineri (dl. Ciobanu George 

Daniel, dl. Velicu Florian, dl. Pârlea Victor Constantin). 

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării în structură a 

Bugetului local de venituri şi cheltuieli  pe anul 2015 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 15 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 4: informare privind Decizia nr.2/26.02.2015 şi Raportul de control din 

data de 28 ianuartie 2015 ale Camerei de Conturi a judeţului Giurgiu 
 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este o cerinţă a Camerei de Conturi în urma 

controlului privind modul de aprobare în Consiliu a ajutoarelor şi sprijinelor financiare. 

Curtea de Conturi a insistat ca acest raport să fie supus atenţiei şi informării Consiliului 

Local. Le aveţi la material. Cei care doresc să-l studieze, vă rog s-o faceţi. Nu sunt 

probleme vis-a-vis de nerespectarea legislaţiei, un singur punct este de ţinut minte: atunci 

când se aprobă sprijinile financiare trebuie să avem în spate o procedură de lucru. Deja 

Compartimentul de Management din cadrul Primăriei a realizat aceste proceduri de lucru. 

Ele urmează să fie aprobate, avizate şi de aici în acolo, orice sprijin financiar care intră în 

această sferă şi mă refer la: sprijine pentru activităţi sportive, activităţi în domeniul 

culturii sau al cultelor, trebuie să respecte aceste proceduri de lucru. Acesta era singurul 

lucru care trebuia adus la cunoştinţa dvs.. 

Vă mulţumesc că astăzi aţi fost prezenţi! 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Vă mulţumesc, declar şedinţa închisă. O zi 

bună tuturor! 
 

Şedinţa se încheie la ora 10
16

. 

 

 
 

  

 P R E Ş E D I N T E, 

 

                 Vladu Alexandru                  SECRETAR, 
 

              Roşu Petre                 ÎNTOCMIT, 

 

                                 Stanciu Violeta 
 


